

Date: 22/09/2022

التاريخ: 2022/09/22

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
Dubai, UAE

السيد/ حامد أحمد علي
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

After Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Confirmation of news

الموضوع: تأكيد الخبر الصحفي

With regards to the email received on 21/09/2022 related to the news that "Dubai Investments is considering merging some of its subsidiaries operating in similar sectors, and then choosing the best exit mechanisms, including IPO". Dubai Investments would like to confirm that this was mentioned during the media interviews with Mr. Khalid Bin Kalban – Vice Chairman & CEO as part of the "Danah Bay" Ras Al Khaimah launch event.

بالإشارة إلى البريد الإلكتروني المستلم بتاريخ 2022/09/21 بشأن الأخبار التي تفيد أن "شركة دبي للاستثمار تدرس دمج بعض الشركات التابعة لها والعاملة في قطاعات متشابهة، ومن ثم اختيار أفضل آليات التخارج منها، بما يشمل طرحها للاكتتاب العام". تؤكد الشركة أن التصريحات جاءت خلال لقاءات صحافية مع السيد/ خالد بن كلبان - نائب رئيس مجلس الإدارة وكبير المسؤولين التنفيذيين على هامش إطلاق دبي للاستثمار مشروعها "دانة بي" في رأس الخيمة.

For more details about the news, you can view the following link:

لمزيد من التفاصيل عن الخبر يمكنكم الاطلاع على الرابط التالي:

<https://www.albayan.ae/economy/uae/2022-09-21-1.4518844>

<https://www.albayan.ae/economy/uae/2022-09-21-1.4518844>

Yours faithfully,
For Dubai Investments PJSC

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،
عن دبي للاستثمار ش.م.ع

نجة قصير
مديرة التسويق والاتصال المؤسسي للمجموعة

Najat Kassir

Group Marketing and Communications Manager

Cc.: Securities and Commodities Authority

نسخة إلى: هيئة الأوراق المالية والسلع

